

ITALIA

Torino

Running alongside the city's hills, the river Po flows eastwards through Turin, fringed by riverside parks and gracious avenues. In summer, the city's leafy green spaces offer freshness.

Au pied des collines de la ville, le Pô traverse Turin vers l'est, le long d'un parcours bordé de parcs et d'élégantes avenues. En été, les espaces verts bien arborés tout proches offrent de la fraîcheur.

🕒 1H20 ☀️ 4 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK 📅 MON TUE WED THU FRI SAT SUN *

94



MORE INFO ON LUXAIR.LU



TERRAZZA – TURIN PALACE

In the evening, the top floor terrace of the Turin Palace Hotel morphs into a stylish spot for an aperitivo, attracting the trendy Torinesi for a drink as they watch the sun go down over the city rooftops.

Les Torinesi branchés savent que le soir, la terrasse du dernier étage du Turin Palace Hotel est le rendez-vous incontournable pour déguster un aperitivo en admirant le coucher du soleil sur les toits de la ville.

Via Paolo Sacchi 8
Tel.: +39 011 082 5321
www.turinpalacehotel.com



MARA DEI BOSCHI

This friendly *gelateria* bursts with character, with over 20 types of ice-cream flavours scribbled on the board in coloured chalk. Chocolate spreads are made with natural ingredients including olive oil – the chocolate orange is to die for.

Dans cette accueillante *gelateria* au charme indéfinissable, les différents parfums de glace (plus de 20!) sont écrits à la craie de couleur au tableau noir. Les pâtes à tartiner au chocolat se composent uniquement d'ingrédients naturels, dont l'huile d'olive. Essayez la version chocolat-orange, absolument divine.

Via Berthollet 30H
Tel.: +39 011 0769 557
www.maradeiboschi.it



VILLA DELLA REGINA

Sitting on the hillside overlooking the city, Villa della Regina is one of Turin's royal residences. Sumptuous interiors reflect 18th century tastes, while Italianate gardens are embellished with magnificent pavilions and elaborate fountains.

Construite sur les hauteurs, avec vue imprenable sur la ville, la Villa della Regina fut une des résidences de la famille royale. La somptueuse décoration intérieure date du 18^e siècle. Les jardins à l'italienne sont agrémentés de magnifiques pavillons et de fontaines très élaborées.

Strada Comunale Santa Margherita 79
Tel.: +39 011 819 4484
www.residenzereali.it



PARCO DEL VALENTINO

Flanking the river's west bank, the Parco del Valentino is the city's most attractive green space, with a medieval castle and pretty walkways shaded by towering trees including poplars and willows. Explore on two wheels or stroll the riverfront and look out for herons, who call the park their home.

Situé sur la rive ouest du fleuve, l'attrayant Parco del Valentino est le plus bel espace vert de la ville, avec son château médiéval et ses agréables allées à l'ombre des saules et des peupliers. Découvrez les lieux à vélo ou flânez sur les berges pour observer les hérons qui sont ici chez eux.

Corso Massimo d'Azeglio
www.comune.torino.it

TIPS

➔ Sit back and watch a good film under the stars at the open-air cinema of the Palazzo Reale. Détendez-vous avec un bon film sous les étoiles au cinéma en plein air du Palazzo Reale.

➔ From May to September, an exciting mix of performing arts events, from live music concerts to circus performances, takes place in royal residences in and around the city.

De mai à septembre, les résidences royales de Turin et des alentours accueillent toutes sortes de manifestations artistiques, des concerts aux spectacles de cirque.

www.palchireali.it

➔ More tips on travelblog.eu

Texts Kiki Deeze – Photos Città di Torino, Filippo Alfero, Turin Palace Hotel, Città di Torino / Bruna Biamino
* Subject to change. Current timetable available on www.luxair.lu Sujet à modifications. Plan de vol actualisé accessible depuis www.luxair.lu